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WNIOSEK 
głoszony w okresie międzysesyjnym 

Wnoszę o przygotowanie uchwały nadającej nazwę ulicy położonej n a 

os. Kłodnica, mającej swój początek na skrzyżowaniu z ul. Kłodnicką i stanowiącej 

drogę wylotową z miasta w kierunku na Raszową i Leśnicę. Ponadto wnoszę 

o uporządkowanie num eracji budynków w tym rejonie. 

Przy okazji uchwalania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

(obecnie uchylony przez wojewodę) dla obszaru położonego przy skrzyżowaniu tej 

ulicy z ul. Kłodnicką zwróciłem uwagę na nieracjonalną, wręcz absurdalną 

numerację posesji znajdujących się w tym rejonie oraz brak odrębnej n azwy ulicy, 

przy której znajdują się obecnie dwa budynki (ul. Kłodnicka 124 131), ale po 

uchwaleniu planu powstanie ich z pewnością więcej. Kolejne budynki przy 

ul. Kłodnickiej zamiast mieć rosnącą, parzystą numerację, posiadają nr kolejne 122, 

129, 127 (1), 141 , a budynki znajdujące się 50 i 200 metrów od tej u licy zostały do 

niej błędnie przyporządkowane . 

Dla ww. ulicy proponuję nazwę Leśnicka , jako że jest to droga wylotowa na 

Leśnicę, zatem nazwa będzie jasno komunikować mieszkańcom jej lokalizację . 

Wniosek uważam za pilny i konieczny, jako że w tym momencie 

uporządkowanie wspomnianych spraw dotyczy zaledwie kilku posesji, natomiast po 

rozpoczęciu budowy kolejnych budynków bałagan będzie S1ę pogłębiał, 

uniemożliwiając jakąkolwiek orientację w osiedlu domów jednorodzinnych mającym 

docelowo liczyć ponad 20 budynków. 


